
Van: Brigitte Wielage 
Verzonden: dinsdag 25 mei 2021 13:28
Onderwerp: Bomenkap in Diemen

Geacht college,

Wij ontvingen onderstaande mail van mevrouw van Gelder.

Onze vragen:

 Klopt het dat dat bomen worden gekapt zonder dat bewoners daar bezwaar tegen 
kunnen maken omdat er een kapvergunning voor meerdere bomen tegelijk wordt 
aangevraagd en burgers niet eenvoudig uit de krant kunnen halen om welke bomen 
het gaat?

 Klopt het dat er geen inspectierapport ligt voor de bomen waar mevrouw van Gelder 
over spreekt?

 Hoe wordt dan vastgesteld dat bomen dood zijn?
 Op de website van de gemeente Diemen staat: De regels voor het kappen (vellen) 

van bomen zijn vastgelegd in de boomverordening. Aan de hand van een 
puntensysteem bekijkt de groenafdeling of een velvergunning kan worden afgegeven 
of niet. Wat waren de punten voor de bomen waar mevrouw van Gelder over 
spreekt? Er staat ook: "Anderen kunnen bezwaar maken tegen de kap van een boom. 
Zorg daarom voor toestemming van de mensen in de buurt". Dit geldt dan toch ook 
voor de gemeente als men bomen gaat kappen?

 Hoe gaat u in de toekomst borgen dat bewoners wel in de gelegenheid worden 
gesteld bezwaar te maken tegen bomenkap, zeker bij hen voor de deur?

 Gaat de gemeente Diemen op een andere wijze dan nu het geval de eilandjes in het 
Mandela park onderhouden? Oftewel gaat de gemeente Diemen in verband met de 
biodiversiteit laag struikgewas laten staan (zeker in de winter?)  
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Verzonden: zondag 16 mei 2021 12:46
Aan: Brigitte Wielage 
Onderwerp: bomen 
 
Beste Brigitte, 
Hier nog even de beloofde update over de bomenkap achter mijn flat. Op mijn vragen van 28 april 
aan Frank van Leeuwen van de afdeling Groen heeft hij mij gebeld. Uit zijn verhaal bleek dat de 
afdeling Groen zelf bepaald of een boom dood is of niet. Daar wordt geen inspectierapport van 
gemaakt. De twee bomen achter mijn flat aan de Schoolstraat waren aantoonbaar niet dood zoals te 
zien is op de foto die gemaakt is begin november vorig jaar. Frank had hier verder geen antwoord op 
behalve dat hij zei dat de controleurs goed opgeleid zijn. Toch zijn 2 grote 30-jaar oude bomen die 
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vergeleken met de sprietjes heel veel meer co2 en fijnstof opvangen en goed zijn tegen de 
geluidshinder, onnodig gekapt. Er is geen rapport opgemaakt dus is het volstrekt onduidelijk wat de 
mogelijke redenen waren. Beide bomen hebben het zwaar gehad na de ophoging van de grond 
ongeveer 10 jaar geleden maar waren op het moment van kappen steeds beter. De afdeling groen 
heeft ongeveer een jaar terug een dode tak in een van de bomen eruit gehaald; toen waren de 
bomen dus nog de moeite waard om te behouden. Het argument dat dode takken voorbijgangers 
kunnen treffen, gaat hier niet op want de bomen stonden op een grasveld dat ook niet in gebruik is 
als kinderspeelplaats. 
Over de communicatie en het publiceren van de kapvergunning zegt Frank dat ze er naar gaan kijken 
hoe ze dat kunnen verbeteren. Deze 2 bomen vielen onder een algemene kapvergunning van 56 
bomen zodat het onmogelijk was voor een inwoner om bezwaar aan te tekenen. Het gevolg zien we: 
2 sprietjes in plaats van stevige bomen.
Tenslotte wil ik graag nog een vurig pleidooi houden voor het NIET kaalslaan van het middelste 
eilandje in het Nelson Mandelapark dat gepland staat door de afdeling Groen voor volgend jaar. In 
februari heeft de afdeling de andere 2 eilandjes in een vorstperiode van - 15 graden volledig ontdaan 
van alle lage begroeiing. De heer van Mil heeft toen beloofd om het grootste eilandje dit jaar te 
sparen. Op dit moment ruim 3 maanden later groeit er nog steeds nauwelijks iets op de andere 2 
eilandjes. Al het vogelleven, dierenleven, insecten en bodemleven is daar verjaagd en verstoord. Op 
een dergelijke manier "onderhoud" plegen is een achterhaald idee. Ik hoop van harte dat de afdeling 
bijvoorbeeld het rapport van ecologisch bureau van der Goes en Groot gemaakt voor de gemeente 
Amsterdam over stadsparken ter harte zal nemen. Daarin staat de aanbeveling om als je 
biodiversiteit wil, vooral laag struikgewas te laten staan. De eilandjes zijn zo ongeveer het enige 
stukje "wilde" natuur in Diemen, geef het alsjeblieft een kans!
Veel dank voor je aandacht en moeite in deze kwestie!

Met vriendelijke groet

 
 
 


